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Léto se vydařilo i se vším co k němu patří.

Václav Babka nám 
předvedl své umění.
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Slovo starosty
Vážení a milí spoluobčané,
využívám této chvíle a možnosti k příjemné 

povinnosti se naposledy s Vámi, čtenáři našeho 
čtvrtletníku Dílčák, na sklonku tohoto volebního 
období podělit o své nabyté dojmy a zkušenosti z 
práce starosty naší malé, ale krásné obce.

Nechci Vás unavovat a zatěžovat statistic-
kými či odbornými údaji, pouze Vám chci sdě-
lit to důležité, co mám na srdci. Končí jedno 
pro mne důležité životní období, v němž bylo 
dobré i zlé, úspěchy i prohry, také radost a 
zklamání, ale na druhou stranu jsem poznal 
spoustu dobrých, ochotných a poctivých lidí, 
na něž jsem se mohl ve své funkci starosty 

kdykoliv obrátit a spolehnout na jejich pomoc 
a spolupráci. Bez těchto obětavých lidí by se 
nemohla řada akcí a úkolů splnit do zdárné-
ho konce. A právě všem těmto občanům bych 
chtěl těmito slovy vyjádřit upřímné poděková-
ní s přáním, aby tyto své síly, zkušenosti a do-
vednosti využili v dalších letech ku prospěchu 
rozvoje obce a nás všech.

Samozřejmě nechci a nemohu opomenout 
mé spolupracovníky obecního úřadu, kteří 
svou prací napomáhali a napomáhají k plnění 
nesčetných úkolů nejenom v chodu místní sa-
mosprávy, ale i běžných, nutných a důležitých 
činností k zajištění potřeb všech občanů. 

V neposlední řadě děkuji všem členům stá-
vajícího Zastupitelstva obce za jejich čas, úsilí 
, obětavost, někdy i psychické a fyzické vypětí 
při plnění opravdu náročných úkolů při reali-
zaci potřeb a zájmů, nás občanů Dílů.

Tímto všem velmi děkuji, přeji zejména 
pevné zdraví, pracovní i osobní úspěchy a 
spoustu neutuchajícího životního elánu v dal-
ší jejich činnosti a práci. 

Váš hrdý a vděčný starosta
Vlastimil Anderle

před ustavující schůzí odstoupil zvolený pan 
Martinec a byl nahrazen Vladimírem Souku-
pem, v průběhu funkčního období odstoupil 
Josef Peklo a byl nahrazen paní Martou Vol-
fíkovou a dále odstoupila paní Hanka Škori-
ková, která byla nahrazena Jiřím Anderlem. 
Na úvodním jednání Obecního zastupitelstva 
byl zvolen starostou Vlastimil Anderle a byla 
mu schválena měsíční odměna ve výši 8 900 
Kč, místostarostou byl zvolen Miroslav He-
ran a byla mu schválena měsíční odměna ve 
výši 7 200 Kč., členům zastupitelstva pak byla 
schválena měsíční odměna ve výši 270 Kč.  
V roce 2009 byl zvolen druhým místostaros-
tou pan Josef Sokol a byla mu schválena mě-
síční odměna 4 700 Kč ( a k tomu termínu byla 
panu Heranovi snížena odměna na 1 500 Kč). 
Tyto odměny jsou platné dosud, pouze u sta-
rosty obce byla od 1. září zvýšena na 13 000 
Kč. Pan Martin Sokol se své odměny za práci 
v obecním zastupitelstvu zřekl.

Hned v začátcích své činnosti si Obecní zastu-
pitelstvo udělalo, na základě volebních programů 
jednotlivých kandidujících stran, vlastní program, 
který lze ve stručnosti formulovat následovně: 
Navázat na vše pozitivní co bylo v obci uděláno, 
otevřeně informovat občany o dění v obci a o 
všech řešených problémech, prohloubit spolu-
práci se všemi složkami v obci, zlepšit vzájem-
nou komunikaci mezi Obecním zastupitelstvem, 
Obecním úřadem a občany, posuzovat všechna 
rozhodnutí Obecního zastupitelstva především 
z hlediska ekonomických a sociálních dopadů, 
zvýšit plánovací, kontrolní a rozborovou činnost, 
věnovat se otázkám udržování pořádku v obci, 
dalšího zlepšení vzhledu obce a dalšímu rozvoji 
obce a mimořádnou pozornost věnovat snížení 
vysoké zadluženosti obce, které v určitém období 
hrozilo až obecním krachem. Tento program byl 
postupně naplňován a konkretizován do jednotli-
vých roků a můžeme zodpovědně prohlásit, že byl 
i plněn. V průběhu funkčního období byl pak ještě 
doplněn zpracováním Koncepčního plánu rozvo-
je naší obce včetně a z něho vycházejících úkolů 
na jednotlivé roky. 

V naší činnosti jsme se museli hned od po-
čátku věnovat řešení již uvedeného problému 
– zadluženosti obce. Tato zadluženost byla 
v průběhu roku 2007 zvýšena nutností vra-
cet část dotace ve výši téměř 1 mil Kč. Tento 
problém nám neumožnil v průběhu našeho 
funkčního období zahajovat nějaké větší, 
finančně náročné akce, protože jsme na ně 
neměli finanční prostředky. Tato zadluženost 
nevznikla náhodně. Byla způsobena nutností 
přijmout vysoké úvěry na doplnění dotací při 
výstavbě čističky odpadních vod v Postřeko-
vě a napojení na tuto čističku a na provedení 
plynofikace v obci. Díky těmto ukončeným 
akcím se zkvalitnila vybavenost obce, obec se 
modernizovala a zlepšil se celkový život v obci. 
Bohužel, tato zadluženost nám omezila mož-
nosti dalšího budování obce. Jediné řešení, 
které jsme v této téměř kritické finanční situa-
ci nalezli bylo využití možnosti prodeje plyno-
fikační sítě v obci. Tuto možnost jsme využili  
a prodejem jsme získali finanční prostředky 
na vrácení požadované vratky z dotace a zby-
tek je uložen a bude k dispozici novému zastu-
pitelstvu. Za prodej plynovodu jsme obdrželi 
5, 098 mil. Kč a po zaplacení nezbytných po-
platků a připočtených úroků zbylo 4,3 mil.Kč, 
které jsou uloženy na kontě Obecního úřadu.

Po vyřešení tohoto hlavního problému jsme 
se věnovali dalšímu rozvoji obce. Využili jsme 
zkušeností, které jsme získali řešením uvede-
ného hlavního problému a každé rozhodnutí 
Obecního zastupitelstva jsme podrobovali po-
drobnému ekonomickému rozboru – zda na 
to máme finanční zajištění. Přesto toto ome-
zení našich možností se domníváme, že se 
nám podařila celá řada akcí vedoucích k dal-
šímu rozvoji obce a ke zlepšení jejího vzhledu.

V návaznosti na přijatý plán rozvoje obce při-
pravujeme zpracování nového územního plánu, 
připravili jsme podklady až do územního roz-
hodnutí k řešení celkového odkanalizování obce 
a v současné době intenzivně jednáme o získání 
dotace na tuto, velmi potřebnou akci. Připravili 
jsme a v současné době již realizujeme opravu 

kapličky, provedli jsme dokončení akce „Do-
stavba kanalizace“, kde nebylo vydáno stavební 
povolení a nebyla udělána kolaudace, provedli 
jsme dodatečnou kolaudaci budovy Obecního 
úřadu a sálu. Prodloužili jsme kanalizační vede-
ní, vodovod a VN kabel u parcel pod budovou 
obecního úřadu byla dokončena. Další úkol, kte-
rý byl splněn, byla dostavba kanalizace a vodo-
vodu od statkových bytovek k domku pana Re-
inigera, na základě zvýšených nároků na správu 
vodovodní a kanalizační sítě jsme uzavřeli s fir-
mou CHVaK smlouvu o jejím provozování. Pro-
vedli jsme generální opravu venkovního osvět-
lení obce, na niž jsme získali dotaci. Podařilo se 
nám zlepšit ozvučnění obce místním rozhlasem, 
byla vyměněna okna v budově Obecního úřadu, 
v hasičárně a u obecního sálu, provedli jsme 
odvodnění budovy Obecního úřadu, zlepšili 
jsme vybavení našeho hasičského sboru, zlepšili 
jsme vybavení Obecního úřadu včetně vybavení 
zařízením CZECH POINT. K pomníčku u Dob-
ré vody jsme umístili informační tabuli  a takto 
bychom mohli pokračovat, protože těchto men-
ších akcí, které také vyžadovaly značné pracovní 
úsilí byla ještě celá řada. Za zmínku ještě stojí, že 
se nám podařilo zlepšit celkové prostředí a čis-
totu v obci, vybavili jsme střed obce vkusnými 
lavičkami a k tomu se řadí mnohé další drob-
nosti, které přispívají jak k rozvoji obce, tak  
k jejímu lepšímu vzhledu i ke zlepšení života nás 
všech - dílských občanů.

Na závěr tohoto stručného hodnocení naší 
čtyřleté činnosti při správě obce chceme podě-
kovat všem občanům za pomoc a pochopení 
pro naší práci, všem složkám v obci, přede-
vším pak místnímu sboru dobrovolných hasi-
čů za aktivní přístup a pomoc v  této činnosti  
a přejeme nově zvolenému zastupitelstvu hod-
ně úspěchů v jeho práci.

Členové zastupitelstva obce Díly -  Starosta 
Vlastimil Anderle, místostarostové Miroslav 
Heran a Josef Sokol a členové – Martin So-
kol, Vladimír Soukup, Marta Volfíková a Jiří 
Anderle            




